
Zasedáńı SKAS MFF UK ze dne 22. 10. 2015—neschválená verze
Zapsal: Jan Muśılek

Př́ıtomńı členové SKAS: Filip Beran (odešel 18:55), Karel Kolář, Tomáš Masař́ık, Vı́t Musil, Jan
Muśılek, Milan Pšenička, Josef Svoboda, Petr Vágner

Zasedáńı započalo 17:20. Vedeńı zasedáńı se uj́ımá dosavadńı předseda SKAS Tomáš Masař́ık.

1 Program zasedáńı

1. Schváleńı zápisu z posledńıho zasedáńı
2. Schváleńı programu
3. Volba předsednictva
4. Studentská anketa
5. Výuka v anglickém jazyce
6. Různé

Program byl schválen tichým souhlasem. Zápis z posledńıho zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2 Volba předsednictva

Tomáš Masař́ık vyhlašuje volbu předsedy SKAS. Vı́t Musil nominuje Tomáše Masař́ıka, ten nominaci
př́ıjmá. Petr Vágner navrhuje Josefa Svobodu, ten nominaci nepřij́ımá. Kandidátem na volbu předsedy
je Tomáš Masař́ık.

Proběhlo tajné hlasováńı, Tomáš Masař́ık źıskal 8 hlas̊u, všechny hlasy byly platné. Tomáš Masař́ık
se stává předsedou a pokračuje v ř́ızeńı zasedáńı.

Tomáš Masař́ık vyhlašuje volbu mı́stopředsedy a nominuje Petra Vágnera. Ten nominaci přij́ımá.
Kandidátem na volbu mı́stopředsedy je Petr Vágner.

Proběhlo tajné hlasováńı, Petr Vágner źıskal 6 hlas̊u, 2 hlasy byly neplatné. Petr Vágner se stává
mı́stopředsedou.

Tomáš Masař́ık vyhlašuje volbu pokladńıka a nominuje Milana Pšeničku. Karel Kolář nominuje sebe.
Oba jmenovańı nominaci přij́ımaj́ı.

Proběhlo tajné hlasováńı. Milan Pšenička źıskal 6 hlas̊u, Karel Kolář źıskal 2 hlasy. Milan Pšenička se
stává pokladńıkem.

3 Studentská anketa

Tomáš Masař́ık shrnul dosavadńı děńı okolo studentské ankety. Diskutovanými možnostmi byla předevš́ım
paṕırová anketa a systém elektronické ankety FF UK. Komise pro anketu však na svém posledńım
zasedáńı odhlasovala že anketa bude v SISu. Milan Pšenička spolu s Vı́tem Musilem doplnili, že se tak
stalo na žádost vedeńı fakulty.

SKAS MFF UK nesouhlaśı se zp̊usobem, jakým byla schválena elektronická forma ankety provozo-
vaná ve studijńım informačńım systému a s t́ım, s jakou rychlost́ı byl radikálně přehodnocen př́ıstup
ke studentské anketě. Nicméně respektujeme toto rozhodnut́ı vedeńı fakulty, doufáme že se tento krok
prokáže jako funkčńı a věř́ıme, že vedeńı udělá maximum pro to, aby anketa proběhla bezproblémově a
nedošlo ke sńıžeńı počtu respondent̊u.

Proběhla diskuse o možnostech ovlivněńı studentské ankety ze stranu SKASu s uvážeńım současné
situace. Tomáš Masař́ık navrhuje, aby SKAS vypracoval jednotné stanovisko a to zaslal komisi pro anketu.

Členové SKAS kladou d̊uraz na slovńı hodnoceńı a č́ıselné navrhuj́ı omezit na minimum. Domńıvaj́ı
se, že otázky by měly být dvou druh̊u – otázky, jejichž odpovědi chce student sdělit daľśım student̊um
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a otázky, jejichž odpovědi chce sdělit vyučuj́ıćım. Jakékoliv daľśı otázky jsou nadbytečné a neměly by
zbytečně prodlužovat a zesložit’ovat anketu.

Návrh usneseńı:
SKAS prosazuje následuj́ıćı ideovou podobu ankety a pověřuje Tomáše Masař́ıka, aby ji
dopracoval a zaslal komisi pro anketu.

1. Studentská anketa má poskytovat zpětnou vazbu zvlášt’ student̊um a vyučuj́ıćım a to
předevš́ım slovńım hodnoceńım.

2. Měli bychom se inspirovat anketńımi otázkami na prestižńıch zahraničńıch univer-
zitách.

3. Stoj́ıme o zapojeńı širš́ı akademické obce do diskuse o anketě.
4. Rádi bychom, aby výsledky ankety z̊ustaly v souladu s univerzitńımi předpisy i nadále

veřejné a snadno př́ıstupné pro všechny.

Hlasováńı: 8 – 0 – 0

4 Výuka v anglickém jazyce

Na navazuj́ıćım magisterském studiu studijńıho programu Matematika je značná část předmět̊u (včetně
povinných) přednášena v angličtině, na což přǐsla nedávno st́ıžnost na studijńı odděleńı. Podle vyjádřeńı
vedeńı matematické sekce je to právně v pořádku, nebot’ předměty byly již od počátku prezentovány jako
vyučované v angličtině, př́ıpadně dvojjazyčně.

SKAS bude v́ıce informovat o předmětech vyučovaných v angličtině a možnostech českých student̊u
během jejich výuky. Realizaci zajist́ı Petr Vágner a Vı́t Musil.

5 Různé

1. Tomáš Masař́ık by rád nominoval nového studentského člena komise pro anketu. Žádá tedy daľśı
členy SKASu o návrh konkrétńıch jmen.

Stejně tak chyb́ı aktivńı studentský člen komise pro web. Tomáš Masař́ık navrhuje Jǐŕıho Setničku.
Hlasováńı: 7 – 0 – 1

SKAS také sháńı zástupce do komise pro udělováńı studentských fakultńıch grant̊u. Tomáš Masař́ık
vyzývá k návrhu kandidát̊u z řad starš́ıch student̊u doktorského studia.

2. SKAS děkuje Martinu Böhmovi, Marku Basovńıkovi, Janu Papežovi a všem daľśım, kteř́ı přispěli
ke zorganizováńı besed o GAUK na jednotlivých sekćıch.

3. SKAS si sežene zapisovatele a přiděĺı mu za zapisováńı stipendium.

4. Bude Beánie, zástupce SKASu by tam měl promluvit, Tomáš Masař́ık a Josef Svoboda jsou v té
době na Gaudeámu.

5. Karel Kolář navrhuje poř́ıdit stolky a křeśılka do př́ızemı́ budovy T v Trojském areálu. SKAS
souhlaśı, že tento prostor pro studium a relaxaci v Troji bolestně chyb́ı. Tento požadavek přepošle
na správu budov.

6. Jan Muśılek připomněl požadavek na vybudováńı zastřešeného stáńı pro kola na dvoře Malostranské
budovy. Bude jej společně s Tomášem Masař́ıkem dále řešit se sekčńım proděkanem.

7. Milan Pšenička bude garantovat odpovědi na dotazy, které doraźı do e-mailové konference SKASu.

8. Vı́t Musil bude i nadále garantovat př́ıpravu SKASek.

Zasedáńı bylo ukončeno v 19:20.
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